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  اوج بي اعتمادي بين اصلاح طلبان براي انتخاب شهردار
محمدصالح مفتاح فعال رس��انه اي در توئيتر خود درباره نحوه 
انتخاب گزينه هاي شهرداري تهران نوشت: 20 نفر رأي داده اند، 
ش��ش نفر به نمايندگي از احزاب كارگ��زاران، اعتماد و اتحاد 
رفته اند تا ب��ر رأي گيري نظارت كنن��د. اين حج��م از دعوا و 

بي اعتمادي بين اصلاح طلبان بي نظير است. 
  چرا دولت جلسات مبارزه با فساد را برگزار نمي كند

عليرضا زاكاني نماينده سابق مجلس در توئيتر خود درباره عدم برگزاري جلسات 
مبارزه با فساد اقتصادي نوشت: آقاي اسحاق جهانگيري گفته: هفت ماه است كه 
جلسات مبارزه با مفاسد اقتصادي برگزار نكرده ام، علت آن را بعداً توضيح خواهم 
داد. توضيح لازم نيس��ت: مبارزه بي امان دولت با فساد و حجت هاي پاكدستي 

همچون فريدون و مهدي جهانگيري كافي است. 
  انتقاد محسن رضايي از مديران كشور

محس��ن رضايي، دبير مجمع تش��خيص مصلحت نظام طي انتقادي از مديران 
كشور در توئيتر خود نوشت: مديران كشور بهتر است به جاي اظهار فضل و دانايي 

مشكلات كشور را حل كنند. 
----------------------------------------------------------

  قلاده سگ كو؟
محمد ايماني در كانال خود در پيام رسان سروش نوشت: مسئله 
اصلي، خبرنگار بي حيثيت و مفلوك روزنامه جهان صنعت نيست 
كه به حريم امام )ع( جسارت كرده است. در كشور امام زمان )عج( 
كه مردم غيور، نخست وزير هتاك رژيم پهلوي عليه مرجعيت را 
شجاعانه ادب كردند، امثال اين خبرنگار نماي پيزوري اصلًا عددي نيستند و زدن بر 
دهان نجس شان كمترين معونه اي ندارد. مسئله واقعي، كوتاهي برخي دولتمردان و 
شخص آقاي روحاني است كه نمي خواهند براي سگ هاي وحشي فضاي مجازي، 
قلاده بسازند. رهبر حكيم انقلاب پيش از اين ضمن تأكيد بر استفاده از فرصت هاي 
فضاي مجازي، فرمودند:»اينترنت الان مثل يك جريان افسار گسيخته است... اين 
مثل آن است كه كسي يك سگ وحشي را بياورد، بگويند قلاده اش كو؟ بگويد سفارش 
كرده ايم آهنگر قلاده را بسازد!« وي در بخش ديگري از يادداشت خود نوشت: چرا؟ 
مگر روحاني، لباس پيامبر)ص( و ائمه معصومين)ع( بر تن ندارد و براي پاسداري از 
اسلام و حريم اهل بيت)ع( سوگند نخورده است؟ روحاني اگر اين لباس مقدس را بر 

تن نمي كرد، در اين مملكت اسلامي و انقلابي كمترين خريداري داشت؟
----------------------------------------------------------

 واكنش ضرغامي به دستگيري سعيد مرتضوي
سيد عزت الله ضرغامي عضو شوراي عالي فضاي مجازي و شوراي 
عالي انقلاب فرهنگي، در صفحه اينستاگرامش نوشت: سعيد 
مرتضوي بالاخره راهي زندان شد و نهضت »ديدي گفتيم« ! هم 
رسانه ها را پر كرد!دستور رهبري معظم در مورد »كهريزك« را 
در جلسات امنيتي پس از حوادث 88 بارها شنيده بودم. آقاي مرتضوي نسبت به 
اين رهنمود و دستور غفلت كردند و موجب بروز حوادث تأسفبار شدند. نمي دانم 
كه اتهام »معاونت در قتل« تا چه اندازه در مورد ايشان قابل تطبيق است ولي هر چه 
كه هست دستگاه قضايي و سازمان هاي امنيتي و اطلاعاتي بايد مراقب تكرار اينگونه 
غفلت! ها باشند تا اتهام قتل به آنان سنجاق نشود! در يادداشت هاي اخيرم نسبت 
به احتمال تداوم رفتارهايي از اين دست، تذكر داده و مستندات محدودي هم ارائه 
كرده ام. برخي مسئولان قضايي تا وقتي در رأس قدرت هستند نسبت به حساسيت 
فوق العاده اقدامات و روش هاي معمول خود دچار غفلت مي شوند. حداقل به خاطر 
آينده خودشان هم كه شده حقوق متهمان را حداكثري اعمال كنند! انتخاب كلمه 

»غفلت« هم اجمالاً خوشبينانه و بهداشتي است. اينطوري بهتر است!

چهرهها

 فرمان�ده ني�روي درياي�ي ارت�ش گف�ت: نكت�ه بس�يار 
مهم�ي ك�ه درب�اره دو ني�روي درياي�ي س�پاه و ارت�ش 
وجود دارد اين اس�ت ك�ه هر دو متش�كل از فرزن�دان اين 
مل�ت و ي�ك مش�ت واح�د در مقابل دش�منان هس�تند. 
به گزارش مهر، امير دريادار حس��ين خان��زادي فرمانده نيروي 

دريايي ارتش در بخش خبري س��اعت 2۱ شبكه يك سيما در 
پاسخ به سؤالي درباره دو نيروي دريايي ارتش و سپاه و چگونگي 
تقسيم كار ميان اين دو نيرو و اينكه آيا تداخل ميان مأموريت هاي 
آنها رخ نمي دهد، گفت: نكته بسيار مهمي كه درباره دو نيروي 
دريايي س��پاه و ارتش وجود دارد اين اس��ت كه ه��ر دوي آنها 
متشكل از فرزندان اين ملت و انقلاب و يك مشت واحد در مقابل 

دشمنان هستند. 
 وي ادامه داد: يكس��ري تقس��يمات ميان دو ني��رو در آب هاي 
سرزميني شكل گرفته اما ما كاملًا هماهنگ هستيم و رزمايش ها 
و مأموريت هاي مش��تركي را به صورت كام��لًا هماهنگ برگزار 
مي كنيم و پشت به هم ايستاده و موجب تقويت همديگر در مقابل 
دشمنان هستيم.  فرمانده نيروي دريايي ارتش در پايان تأكيد 
كرد: دش��منان بدانند كه در عرصه دريا با مشت محكم و مقتدر 
نظام اسلامي يعني نيروهاي دريايي ارتش و سپاه روبه رو هستند 

و پاسخ هر تهديدي را با اقتدار مي دهند. 

ام�روز وح�دت بي�ن ارت�ش و س�پاه و انس�جام كل ملت 
از آن جمل�ه كاره�اي بزرگي اس�ت كه چش�م دش�من را 
كور مي كن�د. آنچه بن�ده گفتم س�خن جديدي نب�ود، در 
واق�ع اعتق�ادات قلب�ي خ�ود را ب�ار ديگ�ر بيان ك�ردم. 
به گزارش فارس امير سرلشكر سيد عبدالرحيم موسوي فرمانده 
كل ارتش به همراه حجت الاس��لام والمسلمين محمد حسني 
رئيس س��ازمان عقيدتي سياس��ي ارتش، امير حبيبيان رئيس 
س��ازمان حفاظت و اطلاعات و امير كيوم��رث حيدري فرمانده 
نيروي زميني در منزل شهيد مدافع حرم ارتش محسن قوطاسلو 
با خانواده ايش��ان ديدار كردند.  فرمانده كل ارتش با بيان اينكه 
خانواده شهدا بايد مورد تكريم واقع شوند، گفت: از روح بلند شهدا 
هميشه مدد مي طلبيم كه به ما كمك كنند تا راه آنها را به خوبي 
ادامه بدهيم.  موسوي در خصوص اتحاد بين ارتش و سپاه كه اين 
روزها مطرح شده است، تصريح كرد: يك موضوع بسيار بديهي 
است كه دو نيروي مسلح كه در مقابل يك تهديد قرار گرفته اند 

هرچه با هم منس��جم تر و محكم تر باش��ند دش��من ناراحت تر 
مي شود.  فرمانده كل ارتش اظهار داشت: امروز وحدت بين ارتش 
و سپاه و انس��جام كل ملت از آن جمله كارهاي بزرگي است كه 
چشم دشمن را كور مي كند. آنچه بنده گفتم سخن جديدي نبود، 

در واقع اعتقادات قلبي خود را بار ديگر بيان كردم. 

دريادار خانزادي:

نيروهاي دريايي ارتش و سپاه يك مشت واحد هستند
سرلشكر موسوي در ديدار خانواده شهيد مدافع حرم ارتش:

آنچه در مورد اتحاد ارتش و سپاه گفتم اعتقاد قلبي ام است

نهمين گ�زارش وزارت امور خارج�ه، مورخ 26 
فروردين ماه سال جاري به كميسيون امنيت ملي 
و سياست خارجه تقديم شد؛ گزارشي كه در آن 
نكات مهمي از بدعهدي هاي امريكا و نقض برجام 
از سوي اين كشور، مورد توجه قرار گرفته است. 
در ط��ول ماه ه��اي گذش��ته ني��ز وزارت خارجه 
كش��ورمان هش��ت گزارش از روند اجراي توافق 
هسته اي ميان ايران و ۱+5 به نمايندگان مجلس 
ارائه داده است كه نكته مشترك اين گزارش ها عدم 
اجراي تعهدات امريكا مي باش��د و البته هر چه به 
گزارش هاي پاياني نزديك تر ش��ده ايم اعتراف به 
كارشكني ايالات متحده در رسيدن ايران به اهداف 
هسته اي، رنگ و بوي بيشتري به خود گرفته است، 
كمااينكه در گزارش اخير دس��تگاه ديپلماسي به 
نقض برجام توس��ط امريكا از زاوي��ه جديدي نگاه 
ش��ده و وزارت خارجه معترف ش��ده كانال خريد 
طي سه س��ال تنها با پنج درخواست طرف ايراني 
موافقت كرده كه اين مس��ئله نش��ان دهنده اين 
موضوع است كه س��ايه تحريم و محدوديت براي 
جمهوري اس��لامي ايران همچنان باقي است و در 
برداشته شدن تحريم هاي هسته اي عملًا تغييري 

ايجاد نشده است. 
اين در حالي است كه در توافق ژنو 3 كه در 23 آذر 
94 به امضا رس��يد كش��ورهاي غربي متعهد شده 
بودند تا تحريم هاي هس��ته اي را به ش��كل كامل 
لغو كنند اما با تغييرات اعمال شده در متن برجام، 
نه تنها طرف مقابل از اجراي تعهدات خود سر باز 
زده بلكه براي ايجاد رضايت در تيم مذاكره كننده 
ايراني )با هدف عدم برداشتن تحريم هاي هسته اي( 
كارگروه را به عنوان كارگروه خريد تعيين كرده كه 
خروجي آن بعد از گذش��ت سه س��ال براي طرف 

ايراني تقريباً هيچ بوده است. 
طبق اين بخش از برجام، طرف ايراني براي خريد 
اقلام دوگانه مجبور اس��ت از اي��ن كارگروه مجوز 
دريافت كند، در حالي كه خروج��ي اين كارگروه 
براي ايران تقريب��اً هيچ بوده، به ط��وري كه خود 
وزارت خارجه نيز به همين مسئله در گزارش اخير 
خود صحه گذاشته است، البته ستاد پيگيري اجراي 
برجام بار ديگر در گزارش خود به مجلس ادعا كرده 
كه بعد از اجرايي ش��دن برجام تحريم هاي مرتبط 
با موضوع هس��ته اي عليه ايران رفع شده است آن 
هم در حالي ك��ه در متن گ��زارش چنين ادعايي 

رد مي شود. 
مش��قت هاي ايران براي خريد مورد نظر از مسير 
كارگروه خريد در حالي طبق گزارش نهم دستگاه 

ديپلماسي به مجلس، رو به افزايش است كه يكي 
از اهداف دم دس��تي و اوليه برجام برداشته شدن 
تحريم هاي هس��ته اي ضدايراني بوده؛ هدفي كه 

تاكنون محقق نشده است. 
وزارت خارجه كشورمان در گزارش خود مي نويسد: 
»آخرين جلس��ه اين كارگروه همزمان با نشست 
كميسيون مشترك در 24 اس��فند 96برگزار شد. 
در اين نشست نماينده جمهوري اسلامي ايران با 
ابراز نارضايتي از كند بودن روند بررسي و تصويب 
درخواست ها در كانال خريد، كارايي و بازدهي كانال 
خريد را كمتر از وظيفه اي ك��ه در برجام براي آن 
پيش بيني شده بود ارزيابي نموده و خواهان تسريع 

در روند تصويب درخواست ها شد.«
 نارضايتي وزارت خارجه از روند برجام 

در حالي گ��زارش نهم وزارت خارج��ه به مجلس 
نشان دهنده افزايش سطح اعتراضات اين دستگاه 
به روند اجراي برجام است كه مقامات ارشد دستگاه 
سياس��ت خارجه كش��ورمان نيز طي هفته اخير 
س��خن از خروج ايران از برج��ام در صورت خروج 

امريكا از آن گفته اند، البته افزايش نارضايتي ها از 
روند اجراي برجام توس��ط امريكا به صف حاميان 
دولت نيز كشيده شده اس��ت تا جايي كه بسياري 
از رسانه ها و شخصيت ها تا چند ماه پيش از برجام 
حمايت می كردند و تلاش داشتند چهره امريكا را 
تطهير و روند اجراي تعهدات از سوي اين كشور را 

مثبت ارزيابي كنند. 
بااين ح��ال منتخبان م��ردم در مجل��س نيز نگاه 
مناسبي به روند اجراي برجام ندارند و گزارش اخير 
وزارت خارجه به مجلس را با همين محور ارزيابي 
مي كنند، به عنوان نمونه سيدحسين نقوي حسيني 
مي گويد: نهمين گزارش سه ماهه در حالي از طرف 
وزارت امور خارجه به كميس��يون ارس��ال شد كه 
امريكا با عهدش��كني ها، بدعهدي ها و ادامه رفتار 
خصمانه خود عليه ملت ايران، با انتفاع ملت ايران از 

برجام مقابله مي كند. 
وي ادامه مي دهد: گزارش نهم وزارت امور خارجه 
۱3 صفحه و چهار فصل دارد. در فصل اول به موانع 
و چالش هاي اجراي برجام تبيين ش��ده است كه 

قطع��اً مهم ترين چال��ش اجراي برج��ام اقدامات 
و رفتارهاي خصمان��ه امريكاس��ت. در فصل دوم 
مجموعه اقدامات و فعاليت هاي جمهوري اسلامي 
و دستگاه ديپلماسي مبني بر تحقق مطالبات ملت 
ايران در اجراي برجام توقيع داده ش��ده و در فصل 
سوم به آخرين دستاوردها و تحولات در حوزه رفع 
تحريم ها و برداش��تن موانع از س��ر راه ملت ايران 

پرداخته شده است. 
جالب اين اس��ت در حال��ي وزارت ام��ور خارجه 
كشورمان و مقامات ارشد اين وزارتخانه معترف به 
عدم اجراي تعهدات برجامي توسط امريكا هستند 
كه تاكنون هيچ اقدام قابل توجهي در جهت مقابله 
با رويكرد امريكا اتخاذ نشده است كه يكي از دلايل 
عمده آن عدم پيش بيني مناس��ب سازوكاري در 
متن برجام اس��ت كه بتوان با آن امريكا را ملزم به 
پرداخت هزينه هاي اقتص��ادي- حقوقي يا اجراي 

تعهدات اين كشور كرد. 
عدم تكاپوي مناسب در داخل براي مقابله با نقض 
برجام در حالي است كه دونالد ترامپ چند صباحي 

اس��ت فرياد خروج امريكا از برجام سر داده است؛ 
مسئله اي كه با موضع گيري مقامات كشورمان نيز 

روبه رو شده است. 
با اين حال جان ساليوان سرپرست وزارت خارجه 
امريكا پس از نشس��ت وزيران خارجه گروه هفت 
)جي- ۷( درباره خروج امري��كا از برجام مي گويد: 
»كش��ورهاي جي- ۷ بر پيام خود ب��ه ايران براي 
پايبندي به عرف بين الملل و رعايت كامل تعهدات 
هسته اي اين كشور ذيل برجام تأكيد كردند. ايالات 
متحده از تمام شركايمان مي خواهد به همكاري با 
ما كه مشغول مقابله با فعاليت هاي ثبات زداي ايران 
در آن منطقه هستيم ادامه داده و حكومت ايران را 
براي اقداماتش مورد بازخواست قرار دهند؛ حمايت 
از سازمان هاي تروريستي، انجام حملات سايبري، 
تهديد منافع تراب��ري بين الملل��ي و نقض خلاف 

وجدان حقوق بشر.«
وي در ادامه موضع س��اير مقام��ات امريكا و حتي 
اروپايي ها درباره فعاليت هاي به اصطلاح ثبات زاي 
ايران را م��ورد تأكيد ق��رار داده و بي��ان مي كند: 
»همانطور ك��ه مي دانيد، اين يك��ي از موضوعات 
مورد بحث ما با ش��ركاي اي- 3 )آلمان، فرانسه و 

انگلستان( بوده است.
 ايالات متح��ده نگراني هاي قاب��ل توجهي درباره 
ايران و برنامه موشك هاي بالس��تيك اين كشور، 
نفوذ ثبات زدا و مخ��رب آنها در آن منطقه از حمله 
در يم��ن، در س��وريه و ديگر مناط��ق و همچنين 
نگراني هايي درباره خود برج��ام از جمله بندهاي 

»غروب آفتاب« دارد.«
اين مقام امريكايي همچني��ن نگراني هاي امريكا 
از اي��ران را در قال��ب اي��ن ادبيات بي��ان مي كند: 
»رئيس جمهور ترامپ نسبت به رفتار ايران، رفتار 
مخرب ايران، نگران اس��ت، بس��يار نگران. نگراني 
نهايي او درباره برجام، نگراني منع اشاعه اي است. 
ما و همين طور هيچ كس ديگري، نمي خواهيم يك 
ايران مسلح به ]سلاح[ هس��ته اي را شاهد باشيم. 
ه��دف رئيس جمهور ترام��پ در كل اي��ن فرآيند 
تقويت برجام، البته در صورتي كه قابل تقويت باشد 
و حفاظت از امريكا و منافع امريكاست كه بيش از 
40 سال است از سوي رژيمي كه در تهران است، در 

معرض تهديد قرار گرفته است.«
ح��ال باي��د منتظ��ر مان��د و دي��د كه دس��تگاه 
ديپلماسي كش��ور همانند 30 ماه گذشته تنها به 
گزارش نويسي هاي مرسوم بسنده مي كند يا آنكه 
راهكار مناسبي براي مقابله با خروج احتمالي امريكا 

از برجام نشان مي دهد. 

»كارشكني امريكا« محور گزارش های برجامي وزارت خارجه به مجلس 

9 گزارشي كه بر نقض برجام تأكيد دارد

فرمانده نيروي دريايي س�پاه پاس�داران گفت: 
هيچ سندي وجود ندارد كه نشان دهد جمهوري 
اسلامي ايران مخل امنيت در منطقه اي شده باشد. 
دريادار علي ف��دوي فرمانده نيروي دريايي س��پاه 
پاس��داران انق��لاب اس��لامي در حاش��يه اجلاس 
فرمانده��ان نيروي دريايي كش��ورهاي حاش��يه 
اقيانوس هند )IONS( كه دوشنبه سوم ارديبهشت 
در تهران آغاز شد در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران 
جوان، درباره پيام اين اجلاس به كش��ورهايي كه 
به دنبال گروه طلبي در دريا هس��تند، اظهار كرد: 
كشورهاي منطقه صاحب تمدن هاي اصلي جهان 
هس��تند و همه كفايت لازم ب��راي برقراري امنيت 
كشورهاي خود و همچنين امنيت جهاني را دارند. 

فرمانده نيروي دريايي سپاه پاس��داران با اشاره به 
اين موضوع كه منطقه اقيانوس هند به ويژه خليج 
فارس اصلي ترين نقطه جهان اس��ت كه براي تمام 
دنيا مفهومي خاص دارد، ادامه داد: موضوعي كه در 
اين منطقه مخل امنيت مي شود، حضور امريكايي ها 
و همپيمانانشان است؛ حضور منفعت طلبانه آنها در 

مغايرت با اهداف كشورهاي منطقه است. 
وي تصريح كرد: قطعاً با عدم حضور كشورهايي چون 
امريكا، انگليس و فرانسه تأمين كننده نهايي امنيت 
در منطقه اي كه براي جهانيان مهم است، كشورهاي 

همين منطقه خواهند بود. 
فدوي در پاسخ به اين س��ؤال كه اقتدار جمهوري 
اسلامي ايران به خصوص پس از گذشت 40 سال از 

عمر انقلاب به چه ميزان افزايش يافته است، گفت: 
امس��ال چهلمين س��ال پيروزي انقلاب را جشن 
مي گيري��م و در اين م��دت هيچ كش��وري در دنيا 
سندي در دست ندارد كه نش��ان دهد ما اقدامي را 
انجام داده باشيم كه مخل امنيت كشورهاي ديگر 

باشد، اما هزاران سند وجود دارد كه نشان مي دهد 
مدعياني كه ب��راي برقراري امني��ت در منطقه ما 
حضور دارند، مخل امنيت هس��تند، اصل وجودي 

اين كشورها بر اساس ناامني است. 
فرمانده نيروي دريايي سپاه پاسداران با بيان اينكه 
حضور ايران نه فقط براي منطقه بلكه براي جهان 
امنيت مي آفريند، ادامه داد: تمام دنيا اذعان كردند 
مجموعه هايي چ��ون داعش موجب ع��دم امنيت 
جهاني هستند، حال سؤالي كه بايد مطرح كرد اين 
است كه چه كشوري براي نابودي اين ناامني تلاش 
كرد، آيا كشوري غير از ايران و خون جوانان رشيد 
انقلاب اسلامي و حتي جوانان غير ايراني كه تفكر 
انقلاب اسلامي را درك كرده  بودند، بود كه امنيت را 

نصيب منطقه كرد؟
وي افزود: ما تفكر اسلامي داريم و روندي كه دنبال 
مي كنيم امنيت و آرامش را براي مردم دنيا به همراه 
خواهد داشت، اما كشورهايي كه مخالف تفكر اسلام 
هستند تاريخچه اي پر از شرارت و جنايت دارند. پيام 
اصلي چنين كشورهايي ناامني است، در حالي كه پيام 
اصلي انقلاب اس��لامي ملت ايران، امنيت براي همه 
دنياست.  فدوي در بخش پاياني سخنانش در پاسخ 
به اين سؤال كه به نظر ش��ما نيروهاي دريايي ايران 
چه زماني مي توانند به درياهاي دوردس��ت برسند، 
خاطرنش��ان كرد: نيروهاي دريايي ارتش و سپاه در 
طول ايجاد توانمندي حركت مي كنند و ان شاءالله به 

زودي نويدهاي خوبي را به ملت خواهيم داد. 

دريادار فدوي:  پیام انقلاب اسلامی ايران، امنیت برای دنیاست 
دفاعي

محمداسماعيلي
گزارش

رئيس مجلس شوراي اسلامي از  بهارستان  
ادبيات رئيس جمه�ور در مورد 
دستگاه هاي نظارتي انتقاد كرد و گفت: دستگاه هاي نظارتي 
باي�د ب�ه وظيف�ه خ�ود ب�ر اس�اس قان�ون عم�ل كنن�د. 

به گزارش مهر، در ادامه جلسه علني روز گذشته مجلس شوراي 
اس��لامي حجت الاس��لام مجتبي ذوالنور نماينده مردم قم در 
تذكري نسبت به عدم حضور سيف رئيس كل بانك مركزي در 
جلسه بررسي عملكرد بانك مركزي و وزارت اقتصاد در واگذاري 

بنگاه هاي تمليكي بانك ها انتقاد كرد. 
علي لاريجاني رئيس مجلس شوراي اس��لامي در پاسخ به اين 
انتقاد گفت: طبق گفته معاون ايشان، جلسه اي در خصوص ارز 
در بانك مركزي برگزار شد كه به علت همزماني، امكان حضور 

ايشان وجود نداشته است. 
ذوالنور اظهار داشت: اين جلسه هم اهميت داشت، مي توانستند 
جلسه داخلي ارز را جابه جا كنند، شأن و منزلت مجلس را بايد 
حفظ كرد.  نماينده مردم قم در مجلس شوراي اسلامي خطاب به 
لاريجاني گفت: حضرتعالي در اين موضوع جدي تر ورود كنيد. 

رئيس مجلس ش��وراي اس��لامي تأكيد كرد: ما به ايشان تذكر 
مي دهيم.  ذوالنور ادامه داد: رئيس جمهور مي گويد» دستگاه هاي 
نظارتي بايد بر مبناي قانون عمل كنند نه عقل ناقص خود، عقل 

ناقص كه مرجع عمل دستگاه هاي نظارتي نيست«، اگر قرار باشد 
آقاي رئيس جمهور اين طور عمل كند، زيرمجموعه هايشان آنطور 
عمل مي كنند. وي از لاريجاني خواس��ت تا در صيانت از ش��أن 

مجلس جدي تر ورود كند. 
در ادامه علي لاريجاني رئيس مجلس شوراي اسلامي نيز تأكيد 
كرد: دس��تگاه هاي نظارتي بايد وظيفه خود را بر اس��اس قانون 
انجام دهند و بايد تلاش كنيم ب��ا ادبياتي صحبت كنيم كه اين 

مسائل به وجود نيايد. 

در پاسخ به تذكر ذوالنور اعلام شد

انتقاد لاريجاني از ادبيات روحاني درباره دستگاه هاي نظارتي

بيانيه ۲۴۶ نماينده مجلس
 به مناسبت روز پاسدار

2۴6 نف�ر از نماين�دگان مجل�س ش�وراي اس�لامي بياني�ه اي در 
حماي�ت از س�پاه پاس�داران انق�لاب اس�لامي ب�ه امض�ا رس�انده اند. 
به گزارش فارس، احمد اميرآبادي فراهاني در نشست علني ديروز پارلمان، بيانيه 

246 نفر از نمايندگان مجلس درباره روز پاسدار را قرائت كرد. 
متن پيام به شرح زير است:

بسم الله الرحمن الرحيم
اگر سپاه نبود كشور نبود، »حضرت امام )ره(«

دوم ارديبهش��ت ماه سالروز تأس��يس سپاه پاس��داران انقلاب اس��لامي يادآور 
دلاوري سبزپوشان مجاهدي است كه در طول 40سال گذشته مظلومانه در برابر 
هجمه هاي انقلاب اسلامي از ملت و كشور ايران و نظام جمهوري اسلامي ايران كه 
برخاسته از آراي ملت است، دفاع كردند. تشكيل سپاه پاسداران انقلاب اسلامي 
از آغاز با هدف حف��ظ انقلاب و ملت ايران در براب��ر توطئه هاي نظامي، فرهنگي، 
سياسي دشمنان كشور بوده است. بحمدالله در طول 40 سال گذشته پاسداران 
مجاهد انقلابي همواره در كنار بس��يج ميليوني آحاد ملت ايران به خوبي در برابر 
تهاجم نظامي و هجوم فرهنگي و توطئه هاي سياسي عليه انقلاب اسلامي خوش 
درخشيدند. پرونده پرافتخار سپاه پاسداران انقلاب اسلامي و بسيج مردمي همواره 
در طول هشت سال دفاع مقدس و حضور مستشاري و مظلومانه آنان در كنار سيل 
عظيم مدافعان حريم اهل بيت و در برابر توطئه هاي منطقه اي امريكا، صهيونيست، 
آل سعود در كنار تلاش ش��بانه روزي اين مجاهدان در بازسازي عمران و آباداني 
كش��ور و نيز حضور پررنگ اين مدافعان ملت در عرصه هاي فرهنگي، اجتماعي، 
اطلاعاتي، امنيتي، همه و همه آن جمله امام عظيم الشأن را به اثبات رسانده است كه 
مي فرمايند اگر سپاه نبود، كشور نبود. ما نمايندگان مجلس شوراي اسلامي ضمن 
تبريك روز پاسدار به اين عزيزان و به تأسي از رهبر معظم انقلاب اسلامي بر خود 
فرض مي دانيم حمايت خود را از نيروهاي زميني، هوايي، دريايي، قدس، سازمان 
بسيج مستضعفين و سازمان اطلاعات سپاه پاسداران انقلاب اسلامي اعلام  نماييم 
و از مسئولان كشور مي خواهيم با تقويت اين نهاد مردمي و مجاهد دشمنان كشور 

ايران به ويژه صهيونيست ها، امريكايي ها و آل سعود را نااميد سازند.
----------------------------------------------------------

عضو هيئت رئيسه مجلس:
مديريت اقتصادي كشور منسجم نيست 

سيداميرحس�ين قاضي زاده هاش�مي ب�ا اش�اره ب�ه موض�وع س�ؤال از 
رئيس جمه�ور در مجل�س، گف�ت: ب�ه نظ�ر مي رس�د ح�وزه مديري�ت 
اقتص�ادي كش�ور ره�ا ش�ده و تي�م اقتص�ادي دول�ت منس�جم نيس�ت. 
سيداميرحس��ين قاضي زاده هاشمي نماينده مش��هد و از نمايندگان امضاكننده 
طرح سؤال از رئيس جمهور در گفت وگو با مهر، درباره علت مطرح شدن مجدد اين 
موضوع در مجلس اظهار داشت: پنج محور در اين سؤالات مطرح شده كه همگي 
آنها مربوط به حوزه اقتصادي كشور بوده و درواقع اين مسائل از جمله وضعيت بازار 
ارز با نيازهاي اصلي مردم گره خورده است. وي تصريح كرد: به نظر مي رسد حوزه 
مديريت اقتصادي كشور رها شده است، يعني تيم اقتصادي دولت منسجم نيست 
و تصميماتش به موقع گرفته نمي شود، به همين دليل آقاي رئيس جمهور بايد به 
اين سؤالات جواب دهد. عضو هيئت رئيسه مجلس شوراي اسلامي با انتقاد از عدم 
جديت در حل برخي مشكلات اقتصادي مردم گفت: آن چيزي كه از عملكرد دولت 

در اين حوزه مي بينيم، اين است كه گويا برخي مسئولان مشكل »اراده« دارند. 


